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PROTOKÓŁ

z posiedzenia Komisji Inwestycji i Spraw Gospodarczych odbytego
w dniu 18 sierpnia 2017 roku

Komisja w składzie:
1. Jarosław Kaczmarek Przewodniczący Komisji
2. Jadwiga Chojnacka członek komisji
3. Zenon Rusiak członek komisji
4. Hieronim Szczepaniak

Ponadto w komisji udział wzięli:
1. Henryk Litka Burmistrz Miasta i Gminy Dolsk
2. Magdalena Surmicka Skarbnik Miasta i Gminy Dolsk
3. Janina Pawełczyk Sołtys Sołectwa Nowieczek
4. Sabina Hoffmann Sołtys Sołectwa Mszczyczyn
5. Dariusz Włodarczak Sołtys Sołectwa Księginki

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jarosław Kaczmarek, który
powitał członków Komisji, zaproszone osoby i poinformował, że tematem dzisiejszego
spotkania jest:
1. Rozpatrzenie skierowanych wniosków:

• Sołectwa Mełpin;
• Sołectwa Masłowo;
• Sołectwa Międzychód;
• Sołectwa Księginki;
• Sołectwa Mszczyczyn;
• Sołectwa Nowieczek
• Sołectwa Wieszczyczyn

Ad.1.
Przewodniczący Komisji Jarosław Kaczmarek zapoznał członków komisji z powyższymi
wnioskami. Następnie zapytał co z drogą w Kotowie?
Burmistrz Henryk Litka poinformował, że nie są podjęte decyzje w zakresie modernizacji
drogi Kotowo-  droga wojewódzka nr 434. Jednocześnie Burmistrz poinformował, że
dochody pozyskane z tytułu podatku od nieruchomości za budowle - elektrownie wiatrowe
stanowią niepewny dochód gminy, gdyż stan regulowań prawnych  w tym zakresie nie jest
ostateczny.
Wobec powyższego Burmistrz skierował prośbę do radnych aby dodatkowe zadania, które nie
zostały objęte w budżecie gminy na 2017 rok zostały wyodrębnione na zadania z których
realizacją można przesunąć w czasie ( do czasu wyjaśnienia sprawy z elektrowniami
wiatrowymi) i takie które należałoby wykonać w najbliższym czasie.
Przewodniczący Jarosław Kaczmarek poinformował, że Komisja Inwestycji i Spraw
Gospodarczych rozdysponować środki ze zwrotu funduszu sołeckiego jaki gmina otrzymuje.
Podział wskazanych środków na realizację złożonych wniosków przez sołectwa, miałby
również uwzględniać finansowanie zadania – równanie dróg gminnych w okresie jesiennym.

Burmistrz Henryk Litka stwierdził, że zwrot z funduszu sołeckiego w budżecie gminy
stanowi dochód gminy. Poinformował, że radni powinni mieć również na względzie, iż
wydatki związane z realizację oczyszczalni ścieków przy Szkole Podstawowej w Masłowie
znacznie przewyższają kwotę zaplanowaną w budżecie gminy. Ponadto zmiany w oświacie
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wymuszają zakup  materiałów  doposażenia  klas  VII  i  VIII  w  Szkole  Podstawowej  w
Masłowie, jak również ogrodzenie boiska w Szkole Podstawowej w Masłowie i części boiska
w Księginkach. Burmistrz zwrócił również uwagę na realizację planu na oświetlenie. Decyzję
o sfinansowaniu zgłoszonych wniosków przez poszczególne sołectwa należałoby podjąć w
stosownym momencie gdy gmina będzie miała pewność o dochodach z elektrowni
wiatrowych.
Skarbnik Magdalena Surmicka uważa, że w momencie pozyskania przez gminę „pewnych”
dochodów z tytułu podatku od nieruchomości za budowle jakimi są elektrownie wiatrowe
należałoby powyższe wnioski potraktować jako priorytet, a obecnie należy skupić się na
realizacji pierwotnie zaplanowanych zadań w budżecie gminy.
Radna Janina Pawełczyk poinformowała, że w ostatnich dwóch latach środki pozyskane ze
zwrotu w funduszu sołeckim były przeznaczane na wydatki oświatowe. Fundusz sołecki jest
właściwie wykonany przez sołtysów wobec czego należałoby sołtysom zapewnić zwrot
środków.
Skarbnik Magdalena Surmicka poinformowała, że zwrot funduszu sołeckiego jest
rekompensatą za wydane środki na inwestycje. Utworzenie funduszu sołeckiego i wpisanie
zaplanowanych inwestycji w przedmiotowy fundusz pozwala na ubieganie się o zwrot
środków.

Po zapoznaniu się ze złożonymi wnioskami i uwzględnieniu powyższego Komisja Inwestycji
i Spraw Gospodarczych ustaliła, że:

1. Wniosek sołectwa Księginki o dofinansowanie zadania ogrodzenia części terenu
będącego w użytkowaniu sołectwa. Przyznana kwota na realizację zadania stanowi
wartość 8.000zł.

2. Wniosek sołectwa Mszczyczyn na dofinansowanie zadania remont świetlicy wiejskiej.
Przyznana kwota na realizację zadania stanowi wartość 10.000zł.

3. Wniosek sołectwa Mełpin na dofinansowanie zadania ogrodzenia boiska. Przyznana
kwota na realizację zadania stanowi wartość 2.500zł.

4. Wniosek sołectwa Masłowo na dofinansowanie zadania malowanie i termoizolacja
świetlicy. Przyznana kwota na realizację zadania stanowi wartość 4.000zł.

5. Wniosek sołectwa Nowieczek na dofinansowanie zadania budowa oświetlenia
ulicznego na ulicy Wierzbowej i Wiklinowej. Przyznana kwota na realizację zadania
stanowi wartość 10.000zł

6. Wniosek sołectwa Międzychód na dofinansowanie zadania ocieplenie poddasza
budynku świetlicy. Przyznanie środków nastąpi w późniejszym czasie.

7. Wniosek sołectwa Wieszczyczyn na dofinansowanie zakupu sprzętu do ćwiczeń.
Przyznanie środków nastąpi w późniejszym czasie.

Powyższe ustalenia zostały przekazane Skarbnikowi Miasta i Gminy Dolsk celem
uwzględnienia w najbliższym projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały
budżetowej miasta i gminy na 2017 rok.

Przewodniczący Komisji Jarosław Kaczmarek podziękował i zakończył posiedzenie
Komisji Inwestycji i Spraw Gospodarczych.

Protokolant Przewodniczący Komisji
Magdalena Pawłowska Jarosław Kaczmarek


